

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix - Travail - Patrie

ECOLE NATIONALE SUPERIEURE DES POSTES,
DES TELECOMMUNICATIONS ET DES TECHNOLOGIES
DE L'INFORMATION ET DE LA COMMUNICATION



REPUBLIC OF COMEROON

Peace - Work - Fatherland

NATIONAL ADVANCED SCHOOL OF POSTS,
TELECOMMUNICATIONS AND INFORMATION
AND COMMUNICATION TECHNOLOGIES

23 / 1846

N°

/SUP'PTIC/SSS



Yaoundé, le 28 SEPT 2023

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Le Directeur de l'Ecole Nationale Supérieure des Postes, des Télécommunications et des Technologies de l'Information et de la Communication (SUP'PTIC), porte à la connaissance des candidats qui n'ont pas été déclarés admis aux concours d'entrée dans les cycles des Ingénieurs des Travaux des Télécommunications et Inspecteurs des Postes et Télécommunications de la formation classique des 16 et 17 août 2023, qu'ils peuvent postuler pour les mêmes cycles, dans le cadre de la formation par alternance, en produisant uniquement un récépissé de versement des frais de participation à ces concours.



REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

ECOLE NATIONALE SUPERIEURE DES POSTES,
DES TELECOMMUNICATIONS ET DES TECHNOLOGIES
DE L'INFORMATION ET DE LA COMMUNICATION



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

NATIONAL ADVANCED SCHOOL OF POSTS,
TELECOMMUNICATIONS AND INFORMATION
AND COMMUNICATION TECHNOLOGIES

№ **23 / 1846** /SUP'PTIC/SSS

Yaoundé, le **28 SEPT 2023**

RADIO-PRESS COMMUNIQUE

The Director of the National Advanced School of Posts, Telecommunications and Information and Communication Technologies (SUP'PTIC), informs the candidates who are unsuccessful in the 2023 competitive entrance for classical training that, they have an opportunity to pursue the same degree program through alternate training. The candidates concerned are exonerated from compiling the requisite documents for the competitive entrance and must only pay the competitive entrance fees.

